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Dato:    Mandag 07. Aug 21 kl. 10.00 – 13.30 
 
Sted:   Teams/Ullevål møterom 3016 
  
Innkalt av:  Morten 
 
Referent:  Pål 
 
På Ullevål:  Morten Søgård (President), Dagfinn Loen, Grethe Brenna, Henriette Helgevold, Bettina Haslev Nordbye,  
                                Petter Moe, Pål Trulsen 
 
På Teams: Ståle Rian, Stål Talsnes, Rune Lorentsen, Kjetil West, Marte Mari Moen Bekken 
 
Fravær: 

 
 

Sak.nr.  Action Hvem Når 

Sak nr. 1 
Godkjenning av møtereferat fra 14.06.2021 
 

 
Ingen kommentarer 
 

 
Pål 

 

Sak nr. 2 
Godkjenning av dagsorden 

Morten erklærte seg inhabil på valg av kandidat til 
styremedlem i WCF(Han sitter i 
nominasjonskomiteen i WCF) 
Bettina inhabil på uttakskriterier da hun har sønn og 
datter som er aktuelle på landslag. 
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Sak.  3 Anlegg 
Fredrikstad Arildsborg i planleggingsfasen 
 
 
Åsane Bergen  under bygging 
 
Stavanger Ishall 
Ble vedtatt nedlagt, så ble det omkamp i 
kommunestyret etter at KUD krev tilbake 
tippemidler og programsatsing 
 
Lørenskog Kommune 
Ingen fremdrift. 
 
 
Hallfondet 
Dagfinn la frem nye retningslinjer for Hallfondet 
 

 
Håper på byggestart høsten 2021 
 
Ingen nyheter, Pål tar kontakt for avtale om hva de 
trenger hjelp til 
 
Det skal vurderes videre drift av curlinghall i 
begynnelsen av september 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ingen kommentarer og det vil bli fremlagt på tinget 
for vedtak 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dagfinn 
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Sak 4 Økonomi 
God likviditet 
Foreløpig overskudd i 2020 mot budsjett 
 kr. 2.245.505.- 
I møte mellom NCF (Bettina og Pål) innrømmet IRK 
at de ikke hadde levert hva de har lovet.  
 
 
 

 
 
Bettina og Pål tar en ny gjennomgang med IRK  
 

 
 
Bettina og Pål 
 
 
 
 

 

Sak 5 WCF Digital Annual Assembely 11.Sept. 21 
Maximum the Value (MTV) ber om tilsluttning av 3 
nye forsøksendringer i VM Herrer/Damer 2022 
-Thinking time pr. omgang 
-Teedragning ved uavgjort etter 10 omganger 
-No tick-shot på garder som toucher centerlinjen 
 
8 vs. 10 omganger 
NCF har vært pådriver for å gå over fra 10 til 8 
omganger. Dette har visst seg å møte motstand 
spesielt i Canada og WCF. De har inngått 
markedsavtaler med diverse medier for sendinger 
som er tilpasset 10 omganger. 
 
 
 

 
 
 
Styret ga tilslutning til å prøve dette i mesterskap 
denne sesongen. 
 
 
 
NCF har gått med på å utsette dette forslaget til 
neste år da WCF og Canada har fått forhandlet med 
sine Media avtaler.  
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Valg: 
Kun en kandidat på stillingen som Visepresident 
Americas. Graham Prouse 
 
Nominasjonskomiteen har valgt følgene kandidater 
til en plass i styret i WCF: 
Karel Kubeska          Tsjekkia 
Robin Niven             Scotland 
Susanne Slotsager  Danmark 
Sergio Vilela             Brasil 
Keith Wendorf         Canada 

 
 
 
 
Internasjonale representanter får mandat til å 
stemme fritt etter de har hørt fra hver enkelt 
kandidat, men ble oppfordret til å stemme likt. 

Sak 6 Årsting NCF 28.-29. Aug. Birkebeineren 
Hotel Lillehammer 
Petter med hjelp fra Siv Heimdal holder workshop 
for klubbene på fredag 27.August kl. 18.00 ang. 
verktøy for å lage en rekrutteringsstrategi. 
 
Møte ang sosiale medier lørdag formiddag   
10.00 – 12.00 
 
 
 
Ordstyrer Stein Erik Mattson har meldt sin ankomst 
og vil bli fraktet fra togstasjonen og til 
Birkebeineren på fredag. 

 
 
Petter sender ut invitasjon til klubber og delegater så 
fort som mulig. 
 
 
Petter og Siv inviterer en gruppe til idedugnad lørdag 
formiddag ang. bruk og maler til sosial medier. 
I etterkant av dette møte vil det bli arrangert et 
webinar for klubbene o bruk av sosiale medier. 

 
 
Petter 
 
 
 
Petter, Siv, 
Kjetil 
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Arild Aaserud fra Arildsborg Curlingsenter vil 
informere om prosjektet på lørdag 
 
Ole Fredriksen fra KUD kommer fredag til søndag 
 
Elisabeth Faret fra NIF styret kommer lørdag 
ettermiddag til søndag. 
 
Postene Gjennåpning etter Korona og 
Markedsutvalget vil bli slått sammen. 
 
 

Sak 7 Markedsutvalget 
Markedsutvalget er delt i 2 arbeidsgrupper 
PR/Kommunikasjon: Siw, Kjetil, Stål 
 
Sponsor/samarbeidspartnere: Ståle, Ronny, Pål 
 
Fordeling av sponsorinntekter 
 
 
 
 
 
 

 
Ståle holder innlegg og hva som har blitt gjort så 
langt og hva planene er fremover på tinget. 
Markedsutvalget holder møte torsdag 12.Aug og 
legger frem et budsjett for videre arbeid.  
 
Vedtatt fordeling av nettoinntekter: 
50% tilbake til klubbene som deltar 
50% til toppidretten 
 
 
 
 

 
 
 
 
Ståle 
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Sponsor 
Underskrevet 1 års avtale med GoDigitalChina 
Hvor de vil bruke NCF sine landslag i markedsføring 
av Norske bedrifter og produkter i Kina. 
NCF håper også å få tilgang til GoDigitalChina sine 
kunder for å utvide avtalen til å gjelde i Norge. 

 
GoDigitalChina betaler en fat sum up front og en 
prosentandel av hvilke markedspakker kundene 
velger å bruke. 

Sak 8 Korona 
Samfunnet åpnes opp og det planlegges for en 
vanlig sesong til høsten 

 
Det nå også åpnet for breddearrangementer på tvers 
av kretser og regioner 

  

Sak 9 Rekruttering og Klubbutvikling 
Viktig å komme godt ut når ny hall åpner i Bergen 
 
Hvis Stavanger Ishall åpner for curling må de også 
ha hjelp til å komme i gang. 

 
NCF tar kontakt med Bergen og Stavanger og avtaler 
hva NCF kan bidra med 

 
Pål/Petter 
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Sak 10 Sportslig 
Uttakskriterier 
 
 
 
 
 
 
Terminlisten fremlagt 
 
Rekrutteringslandslaget 
Samarbeid på Olympiatoppen 
Målet med rekruttlandslaget er å levere 
curlingspillere som kan representere Norge i 
fremtiden. 
 
 
Landslagstropp Herrer 
Lag Ramsfjell Trondheim CK 
Eirik Mjøen oppdal CK 
Lag Minera Skifer Oppdal CK 
Lag Skaslien/Nedregotten Lillehammer CK 
 
 
 

 
Det ble fremlagt uttakskriterier som ble vedtatt. 
Styret var bekymret for at ikke det beste laget ville 
representere Norge i VM i 2022. VM 2022 er ikke 
kvalifisering til hverken OL eller neste VM og er et 
fint mesterskap å gi et nytt lag erfaring i å spille 
mesterskap. 
 
Ingen kommentarer 
 
14 utøvere både gutter og jenter er tatt ut i en 
rekrutteringstropp. Prosjektet ledes av Thomas 
Løvold med Regionskoordinator Nord Bjørn Tor 
Elvevold og Sør Stein Johansen. De har første 
barmarksamling helgen 13.-15. August på 
Lillehammer.  
 
Lag Minera Skifer og Skaslien/Nedregotten er 
stipendutøvere fra OLT og får stipendmidler. 
Lag Ramsfjell og Eirik Mjøen får noe økonomisk 
støtte og betalt startkontingenter i 2 internasjonale 
turneringer. Lag som skal representere Norge må ha 
minst en utøver på landslaget for å kunne bli tatt ut. 
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NESTE  STYREMØTE :  Bestemmes etter tingforhandlingene  
 
             
 
 

Morten Søgård  Dagfinn Loen     Stål Talsnes             Bettina Haslev Nordbye          Ståle Rian             Henriette Helgevold 

President            Visepresident              Styremedlem                 Styremedlem              Styremedlem               Styremedlem 

 
Sak 11  Eventuelt 
NIF Ledersamling       15. okt 
NIF ekstarordinært Ting   16.-17. okt 

 
 
Pål melder på ny president og gen.sekr. 
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